
ZAPIS
z r5. zAsEonni zAsruPrrElsrvA

uEsrsxE cnsn PRAHA - sucHDoL
DNE 29. LEDNA2OOS

U6ast pii zah6jeni zasedSni: 14 zastupitelfr
Omluven: Ing. Sk6la

Starosta konstatoval, Ze je piitomna nadpolovidni v6t5ina zastupitelu, Zastupitelstvo je
usn6Senischopn6.

Starosta sezn6mil zastupitele s n6vrhem programu 15. zased6ni ZMe Praha - Suchdol
a navrhl dopln6ni bodu 6.9 - Piijeti daru ve vf5i 850.000,- KC od Nadace Partnerstvf o.p.s.
ur6en6ho na realizaci projektu ,,Suchdolsk5 n6m6st[".

Hlasov6nlo upraven6m programu 15. zased6ni: pro: 14, proti: 0, zdrZel se: 0

Urceni zapisovatele: Ing. Krulikovd - tajemnice UMe

Volba ndvrhov6ho vyboru. NavrZeni byli: lng. Jiran, Doc. Bene5

Hlasov6nlo n6vrhu: pro'. 14, proti: 0, zdrZel se: 0

Volba ov6iovatele. NavrZena byla: Mgr. Borov6

Hlasov6nlo n6vrhu: pro: 14, proti: 0, zdrZel se: 0

Program zased6ni:

0.  Diskuse.0

Pied projedn6nfm bodu 1 se na jedn6ni dostavil Ing. Sk6la.

1. Priority rozpodtu MC Praha-Suchdol na rok 2009. Diskuse: lng. Olejnik se dot6zal na

prioritu slunedni elektr6rny - zdajsou garantov6ny ceny za elektiinu - p. starosta odpov6d6l,

2e ceny jsou garantov6ny z6konem; ke kanalizaci - zda bude dokondena kanalizace - p

starosta uvedl, Ze povinnost odkanalizovilni mA ze zAkona hl.m. Praha a tak6 je investorem

kanalizace. Na dokonceni technick6 vybavenosti Me Suchdolje potieba cca 800 mil. Kd, Me

nenf schopna financovat dokondeni kanalizace ze sv6ho rozpo6tu. Starosta uvedl, Ze Me

podala Z5dost o dotace z rezeN hl.m. Prahy na nAsledujici akce: Roz5iieni kapacity MS

Gagarinova; Rekonstrukce komunikaci Novf Suchdol (dokon6eni etapy); kanalizace

Budovec 2. 66st. OMI pl6nuje na leto5ni rok ze svlch prostiedk0 prov6st odkanalizov6ni ul.

Starosuchdolsk6, kde se podit6 se spolu0dasti Me. Je Sance na zisk6ni dotace zElJ.

Podpis ov6iovatele:

Podpis zapisovatele:

Podpis starosty Me:
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p. eiZet< se dot6zal na financovdni stabilizadnlho piiplatku pro ucitele ziizovanych Skol. Ing.

Stepenfov6 odpov6d6la,2e obce i m6stsk6 66sti dotuji platy uditel0, praxe ukAle, zda

odchod pedagog0 ze Skol je zpfrsoben vfsi platr}. fUe tim deklaruje podporu a zdjem o Skoly.

Ing. Jiran doplnil, 2e finandni vfbor by se m6l zabiivat tim, jakfm zp0sobem jsou prostiedky

vyuZity. P. Pt66ek uvedl, 2e financov6ni infrastruktury z rozpodtu neni mo2no v pln6 miie

realizovat, u Skolje moZno prostiedky Me ovlivnit efektivitu Skol. P. Olejnik uvedl, 2e je tieba

myslet i na dobudovSni kanalizace. RNDr. Knappov6 se dot6zala na d6stku na energetick6

0spory v ZS - p. starosta odpov6d6l, 2e se jedn6 o energetick6 opatieni, provedend

v minulosti, kter6 se spl6ceji. Hlasov6ni o usneseni: pro: 15 proti: 0 zdrZel se: 0

2. Projedn6ni rozpodtu MC Praha-suchdol na rok 2009. Diskuse: V diskusi vystoupil Ing.

Jiran, piedseda finandniho vliboru a komentoval vznik rozpodtu.

Hlasov6nio usneseni: pro:15 proti: zdrZelse:

3. Projedn6ni rozpodtov6ho vfhledu na roky 2010 aZ 2011. Diskuse: V diskusi vystoupil

lng. Jiran a starosta. Zastupitelstvo bere na v6domi.

4. Zfum*ir na prodej pozemku parc.6. 2299121, k.ri. Suchdol o vim6ie 20 m2, pozemek

pod gar6Zi. Diskuse: k bodu diskutoval p. Sima, starosta, Doc. Bene5. Hlasov6ni o

usneseni: pro: 14 proti: 0 zdrZelse: 1

5. ZAmEr na prodej pozemku parc.6. 2299t22, k.ri. Suchdol o vim6ie 20 m2, pozemek

pod gar6ii. Diskuse: 0 Hlasov6nio usneseni: pro: 14 proti: 0 zdrZel se: 1

6. ZAmEr na prodej pozemku parc.6. 2299t23, k.0. Suchdol o vim6ie 20 m2, pozemek

pod gariii. Diskuse: 0 Hlasov5nio usnesenf: pro: 14 proti: 0 zdrZel se: 1

Starosta piedloZil ndvrh na zm6nu programu - zm6na nAzvu bodu 7. namisto Jmenov6ni

tajemnice finandnlho vliboru novy nAzev Volba tajemnice finandnlho vfboru. Hlasovdni o

zm6n6 programu: pro, 15 proti: 0 zdrZel se: 0.

7. Volba tajemnice finan6niho vfboru. Diskuse: Ing. Jiran, tajemnice. Hlasov6ni o

usneseni: pro: 15 proti: 0zdr2el se: 0.

8. Usneseni Rady Me Praha-suchdot za uplynul6 obdobi. Diskuse: 0. Rada bere na

v6domi.

9. Piijeti daru ve vi5i 850.000,- KC od Nadace Partnerstvi o.p.s. urien6ho na realizaci

projektu ,,Suchdolsk5 nim6sti". Diskuse: P. Pt66ek k pro.lektu. - uvedl, Ze je tieba hled6t

do budoucnosti konstatoval, Ze o zisk6ni prostiedk0 se zaslou2il p. radni Lehoudka. K bodu

d6le diskutovali: p. starosta, p. Olejnik, p. eiZef - dotlzal se, zda poskytnut6 prostiedky
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budou na zhotoveni projektovfch praci stadit - p. starosta uvedl, 2e se to uk6Ze po

vfb6rov6m iizeni na projektov6 pr6ce, piedpoklad je, 2e prostiedky stadit budou. Hlasov6n[

o usneseni: pro: 15 proti: 0 zdrlel se: 0. .

6. Interpelace.

P. Olejnik se dot6zal na situaci v ul. Spadkova - umist6ni vrakfi na ulici - zne6i5tdni olejem.

Odpov6d6l Ing. Novotnlf, vedouci OSDZP - uvedl, Ze bylo provedeno mistni Setieni za

06asti m6stsk6 policie - bylo konstatovSno, Ze vozidla vykazuji znaky vrak0 a bude s nimi

tak nakl6ddno (oznadenf vfzvou k odstrandni, po uplynuti z6konn6 doby budou vraky

odstran6ny), znedi5t6ni nebylo pii Setieni zaznamenAno. K placenl poplatkft za psy -

v pokladn6 nebyla po2adov6na adresa poplatnika - odpov6d6la tajemnice - poplatnlci byli

v dob6 z6stupu, kdy nebyla v provozu pokladna EO a poplatky se platily v hlavni pokladn6,

identifikov6ni variabilnim symbolem. P. Olejnfk se dot6zal, zda by bylo mo2n6 zav6st

dopravni opatieni k omezenl pr0jezdu ul. Vysoko5kolsk6 - zastupitel6 diskutovali k situaci.

p. diZef se dot6zal, zda byly podeps6ny smlouvy na prodej pozemk0 na ul. Internacion6lni-

m6ly by bft stanoveny terminy projedndni a podpisu smlouvy, aby v pilpadn6 nezdimu ze

strany vybran6ho zhjemce mohly biit pozemky nabfdnuty jinfm z6jemc0m. P. starosta

odpov6d6l, Ze jedn6ni se prot6hla, nicm6n6 probihaji. Doc. Benei - jedn6ni se z6jemci

nejsou jednoduch6 a Rada se znalosti procesu mrlZe rozhodnout o reakci na danou situaci a

m6la by mit dtv6ru zastupitelstva.

Mgr. Borov6 - navrhla, aby v souvislosti s ne5t6stim zpfrsobenim spadlfm stromem prov6st

proiezdvku stromfr - p. starosta uvedl, Ze Rada a odbor OSDZP se probl6memzabyvit.

lng. Stdp6nkovd informovala zastupitele, Ze 0sp65n6 probdhlo vfb6rovb iizeni na funkci

vedoucl Mistni veiejn6 knihovny v Suchdole. Z piipravovanfch akci informovala o dal5fm

vltdnf ob66nk0 (7.2.), po66tkem biezna bude dal5l kino n6rodn6ho divdka; po66tkem dubna

bude noc s Andersenem a Den prvni pomoci; na po66tku dubna bude piipraveno St6pkov6ni

v6tvi pro obdany. Dal5i informace o piipravovanich akcich budou uvedeny v dasopise Me.

Zased6ni bylo ukondeno v 20.05 hod.


